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朝陽科技大學
099學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	8026
	Course Number
	8026

	授課教師
	林樹全
	instructor
	LIN,SHU CHUAN

	中文課名
	人際關係與溝通
	Course Name
	Interpersonal Relationship and Communication

	開課單位
	師資培育中心(中教學程)一A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	本課程之內容包括：1.以人際關係中的溝通理論做教學主題指導 2.針對主題提供文獻刊物之論述 3.採指導文獻撰寫，以增加溝通知能
	Objectives
	The course includes : 1.Introduce the communication skills from the theories of interpersonal relationships. 2.Speech the topics of all units from articles. 3.Add more communication skills from writing the related papers.

	教材
	1.黃鈴媚等譯《人際關係與溝通》,台北:前程文化.

2.周談輝《人際關係與溝通》,台北:全華圖書.

3.黑幼龍《卡內基人際關係與溝通》,台北:天下文化.

4.王淑俐《人際關係與溝通》,台北:三民書局.


	Teaching Materials
	This course doesn't use English teaching materials.Please read the Chinese textbook list.

	成績評量方式
	課堂參與討論30%

期中考30%

期末考40%
	Grading
	Discussion Performance in Class30%

Midterm Examinatin 30%

Final Examination 40%

	教師網頁
	

	教學內容
	本課程之內容包括：1.以人際關係中的溝通理論做教學主題指導 2.針對主題提供文獻刊物之論述 3.採指導文獻撰寫，以增加溝通知能
	Syllabus
	The course includes : 1.Introduce the communication skills from the theories of interpersonal relationships. 2.Speech the topics of all units from articles. 3.Add more communication skills from writing the related papers.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

